



宏文學校  
HONG WEN SCHOOL  
30 Towner Road Singapore 327829  
Tel: 62943340 Fax: 62937625

HWS/17/43

22 February 2017

Dear Parents/Guardians,

**INFORMATION SHEET FOR MARCH 2017**

**(1) Continual Assessment 1 (CA1) for Primary 5 and Primary 6**

The CA1 for Primary 5 and Primary 6 will be held from Mon 27 Feb 2017 to Fri 3 Mar 2017. The pupils have been informed and the CA1 exam schedule was given out on 20 January 2017. Please provide the necessary support to your child/ward.

**(2) Parent-Child-Teacher-Conference (PCTC)**

The PCTC will be held on Friday 10 March 2017 from 8.00 am to 4.00 pm. There will be no formal lessons on that day. However, your child needs to attend the PCTC together with you. Pupils are to be in their school uniform.

The details of the PCTC can be found on a separate letter given out with this Information Sheet.

**(3) Survey for Parents on the Green Efforts of their Children**

The school is looking at the impact of its environmental programmes on our students. As such, we need your invaluable input on the green habits that your child displays at home. We appeal to you to spare us a few minutes to complete an environment survey via Mconline. You can access this survey through your child's account by following instructions under the announcement page. We appreciate if you can kindly complete the survey by 1 April 2017.

**(4) Lunar New Year Hongbao Donation Drive**

We are pleased to inform you that in the recent Lunar New Year Hongbao Donation Drive, a total sum of \$8,826.00 was collected. The following 3 charitable organisations namely Pertapis, Kwong Wai Shiu Hospital and Xin Yuan Community Care will each receive \$2,942.00.

**(5) Term 1 end-of-term School Holidays**

The Term 1 end-of-term school holidays will be from Sat 11 Mar 2017 to Sun 19 Mar 2017. School reopens on Monday 20 Mar 2017.

**(6) Chinese Language and Cultural Fortnight 2017**

The Chinese Language Department will be launching the Chinese Language and Cultural Fortnight from 20 March to 31 March 2017, during which a wide range of activities related to the Chinese Language and culture will be conducted. We will be engaging the pupils in a series of fun and exciting activities such as competitions, games, sale of Chinese storybooks, drama productions, etc. Through these activities, we hope to create an immersive and bustling environment to enable pupils to learn and use their Mother Tongue with confidence.

There will also be special after-school programmes arranged for the Primary 4, 5 & 6 pupils during this period. More details will be given to the pupils through their Chinese teachers.

**(7) Keeping our school head-lice free**

The school has been working closely with our Student Care Centre, Pro-Teach, to stamp out the recent head lice problem which involves some students. We are appreciative of the parents who have provided us with suggestions and support to tackle this problem. As a result of a concerted effort by all, there is a significant drop in the number of such cases over time. Please be assured that stringent measures will continue to be carried out until we have stamped out the problem. This includes the twice-a-day visual screening of students suspected to have head lice (in the morning by school staff and the afternoon by Pro-Teach staff) and the daily cleaning and disinfecting.

Yours sincerely,

Poon Siow Leng  
Principal

内容简译：

### **(1) 五、六年级统一测验 (一)**

五、六年级的统一测验 (一) 将在 2 月 27 日 (星期一) 至 3 月 3 日 (星期五) 进行。学生已在 1 月 20 日获得有关通知和测验的时间表。请家长督促您的孩子学习，并给予关心。

### **(2) 会见家长**

教师们将在 3 月 10 日 (星期五) 上午 8 时至下午 4 时与家长会面。当天，学生无须上课。请您偕同孩子出席，孩子必须身穿校服到学校。

有关详情，请见随此函发出的另一封信件。

### **(3) 调查问卷**

我校正在探讨学校绿化环境活动对学生的影响。因此，我们需要您针对孩子在家中的绿化习惯，提供宝贵的意见。

我们恳请家长花几分钟的时间完成 Mconline 的一份调查问卷。您可以登入孩子 Mconline 的户口，按照公告页面上的说明，找到此调查问卷。我们希望家长能在 4 月 1 日之前完成此问卷。

### **(4) “捐献红包”活动**

在刚过去的“捐献红包”活动中，我校总共筹得了 \$8,826.00。我们将把所有捐款捐献给以下三家慈善机构，各慈善机构将收到 \$2,942.00 的善款：PERTAPIS、广惠肇留医院以及心愿社区关怀。我们感谢您和孩子的慷慨解囊。

### **(5) 第一学段末假期**

第一学段末的学校假期为 3 月 11 日 (星期六) 至 3 月 19 日 (星期日)。学生将于 3 月 20 日 (星期一) 返校上课。

### **(6) 2017 年乐学华文@宏文**

宏文学校华文部将于 3 月 20 日 (星期一) 至 3 月 31 日 (星期五) 举办乐学华文@宏文——华文华语与文化双周。在这期间，学生将有机会参与及体验一系列以华文华语与中华文化为主题的活动，这当中包括了各式各样的比赛、游戏，以及书展、戏剧表演等等。透过这些活动，我校希望能提升学生对学习华文华语的兴趣以及使用华语的信心。

此外，我们也为四、五、六年级的学生安排了一些课后活动，华文老师会在日后将详情告知学生。

### **(7) 保持学校卫生 - 解决头虱问题**

学校一直与我们的学生托管中心 (Pro-Teach) 密切合作，以解决最近涉及一些学生的头虱问题。我们非常感谢就此事件给予校方建议与支持的家长。经由大家的共同努力，头虱事件的个案随时间有显著的下降。校方将继续采取严厉措施，直到头虱问题杜绝为止。这包括每天两次对怀疑患有头虱 (学校工作人员负责上午和 Pro-Teach 工作人员负责下午) 的学生进行检查，以及每日的清洁和消毒工作。